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UDI-historie 1974-1984 
 
Inleiding. 
 
We zijn aangekomen in de ’70 en ’80 jaren en dat waren mooie jaren voor de vereniging dat weet ik 
uit eigen ervaringen. UDI’s harmonie speelt op haar toppen en Bob Loggen haalt eruit wat erin zit. 
Drumband en majorettes maken hun eigen ontwikkelingen door maar gezamenlijke optredens zijn er 
ook en brengen ook weer iets moois. Lees hieronder wat ik zoal gevonden heb en wat de vereniging 
doormaakt. 
 
Plezier er mee. 
 

1975_ De Uitvoering is op vrijdag 21 en zaterdag 22 februari, het verslag verteld alles wat ik zou willen schrijven 
over de majorettes, de huldigingen enz. dus lees het stukje hieronder 

 
 

1 maart, doop supertanker Lepton waar de majorettes voor het eerst naar  
buiten traden. Tijdens de doop werd het Liberiaanse en Nederlandse  
volkslied ten gehore gebracht.  
Op de foto’s de miss majorette, Joke de  
Keizer en eveneens de Heer Versluis die  
Worden voorgesteld door Bob Loggen  
aan de doopster. 
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Ben de Rooi, bestuurder en muzikant, woont in Spijkenisse en in deze periode worden de 
bestuursvergaderingen bij een bestuurslid thuisgehouden dus deze keer op 3 maart buiten Rozenburg om de 
tafel. Hier lees ik in de notulen dat de met de gelden die zijn binnengekomen bij het 75-jarige bestaan, de eigen 
kas en een bijdragen uit het Oranje Fonds wellicht nieuwe instrumenten gekocht kunnen worden, de algemene 
leden vergadering verteld de rest van het verhaal. Verder geen opmerkelijk nieuws maar wel dat er om 24:00 
uur wordt afgetikt door de voorzitter maar dat is nog niet het moment om naar huis te gaan. Er staat letterlijk 
‘wat moeten we op een doordeweekse dag om 12 of half 1 thuis doen?  Als Adam v.d. Meer en wijlen Adriaan 
Mol deze notulen nog eens zouden lezen, zouden zij hun hoofd ervoor schudden dat we zulke plakkers zijn. 
Vroeger werd er vergaderd van 7 tot hooguit 9 uur, dan was het al een latertje’. Om 2 uur stapte de 
Rozenburgse bestuurders de auto naar Rozenburg in en werden Ben en zijn vrouw bedankt voor de 
gastvrijheid. 
 

Algemene leden vergadering 11 maart met 37 leden voor  
de tafel. Het oude papier had in 1974 totaal f 4282,95  
opgebracht, een mooi bedrag voor wat anders de vuilnisbak  
in gaat. Een hoop werk maar een mooi bedrag voor de kas  
van UDI. Bij de bestuursverkiezingen een voor die tijd  
bijzondere gebeurtenis, er wordt een vrouw in het bestuur  
gekozen. Het Was Annelies Boertje, een volle nicht van mij,  
van mijn moeders kant. Zij werd na de 3e stemming met 18  
tegen 13 stemmen in het nadeel van Ad van Ham in het  
bestuur gekozen als eerste vrouw achter de bestuurstafel.  
1975 was landelijk uitgeroepen als jaar van de vrouw dus  
ook bij UDI werd aan de emancipatie voldaan.                             het bestuur bij de ALV van 1976, met Annelies rechts achter de tafel. 

 
Voor de rondvraag is er een punt op de agenda over het instrumentarium, er wordt besloten om een groot 
gedeelte van het orkest in de nieuwe Instrumenten te steken, De Sax groep, klarinetten en tuba’s en 2 of 3 
trombones. Er is totaal een bedrag van f 37.000, = beschikbaar (f 10.000, = van de Boerenkapel, f 16.000, = uit 
de UDI-kas en een bedrag uit het Anjerfonds).  
Maarten Marsman stel in de rondvraag voor om voor het na programma een ander kleding stuk te willen zien. 
Er wordt voorgesteld enkele dames die goed met naald en draad zijn te vragen vestje te laten maken.  
 
25 april, opening camping de Lepelaar te Brielle waar we voor worden uitgenodigd. De secretaris schrijft 
hierover in zijn jaarverslag dat de voorzitter van de camping het woord ‘Showband’ in zijn mond durfde te 
nemen maar na een rondje over de drijfnatte camping zullen ze daar wel anders overgedacht hebben. 
 
Voor Janus van Oudenaarden, Cor van t’ Hof, Leen Degeling en Gerrit Quak zal 29 april en heel belangrijke dag 
geweest moeten zijn (ik schrijf uit ervaring). Zij werden namelijk om 9 uur op het gemeentehuis ontboden. Na 
plaats genomen te hebben ging de schuifwand open en daar zaten de echtgenoten en Bram, de broer van Janus 
al te wachten. De Burgemeester begon zijn speech tegen de aanwezig UDI leden die de eremedaille in de orde 
van Oranje-Nassau kregen voor hun 40 jaar lidmaatschap van UDI kregen. Na de woorden en het opspelden van 
het eremetaal was er nog een borrel aldaar. In de avond kreeg elk lid en serenade aan huis. 
Ook in de Schans was er nog een gezellig samen zijn waar de gedecoreerden van de drumband en majorettes 
nog een serenade kregen. 
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30 april, Koninginnedag. De gebruikelijke dingen op deze dag met 
de aubade in de morgen en lampionnenoptocht in de avond. 
Als we de straat op gingen dan kwam er wel wat voorbij, zie 
hiernaast eerst 26 majorettes van 6 rijen lang en vier breed, de 
drumband 4 x 4 en als laatste de harmonie met 10 rijen lang en  
4 rijen breed al gauw een 80 m/v, best wel imposant! Met het  
marsen was er altijd wel wat kan ik mij herinneren maar een leuk  
voorval was er in die tijd, jaartal ben ik kwijt. Je had toen van die  
dunne wandelstokjes met een elastiekjes eraan waar een soort  
balletje ter grootte van een tennis bal aanzat (wellicht herinneren jullie dat). Daar kon je iemand mee raken als 
je goed mikte en dat lukte een opgeschoten kwajongen in de Bernardstraat bij iemand van de harmonie. Bij de 
tweede keer had de muzikant het balletje te pakken en dat schoot los van het elastiek en belande in het orkest. 
De gehele mars bleef het balletje tussen de muzikanten en ging van voet tot voet.   
 

 
De Majorette, de Drumband en Harmonie op hetzelfde punt op de Burgemeester Just de La Paisiëresstraat  
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Op 5 mei, 30 jaar bevrijding, werd er en mars gemaakt  
door de West wijk en kwamen uiteindelijk uit op het veld  
achter de molen. Daar was toen nog helemaal niets van  
bebouwing dus hadden we daar ruim baan voor een show. 
In het jaarverslag schrijft Jan Romers hierover,  
‘De majorette en de drumband gave ten beste hier een  
”Show” de Harmonie stal de show door stokstijf stil te  
blijven staan waar ze stonden, vandaar Show tussen  
haakjes! 
 
 

In Maasluis, op 10 mei, was een festival voor Drumband  
en Majorettes waar wel een mooi resultaat werd behaald.  
15 groepen deden daaraan mee en zij werden 5e en instructeur versluis 6e als tamboer-maitre. 
 

De 50-jarige echtvereniging Piet van Vliet kreeg van UDI op 2 juni en serenade. Piet had zich als en laten 
uitschrijven als donateur maar was toch zeer in zijn nopjes met deze serenade en gaf zicht daarna weer 
spontaan op als donateur! 
 

In Zwartewaal is dit jaar Harmonia de gastheer voor het VPR festival en wel op 7 juni. 6 verenigingen doen er 
aan mee. In een kranten stukje las ik dat er een verandering aan de gang is in de muziekwereld. Ook UDI 
ondervind dit gezien het naprogramma van de uitvoeringen. We moeten de mensen iets brengen, daar zitten 
ze op te wachten! Het jaarverslag gaf nog aan dat dit festival en de verandering zonder punten telling voor de 
muzikanten weinig sfeer had. De secretaris beschrijft het zo ‘dat veel leden dit een ei vonden zonder zout’. 
 

 
 

Programma van dit VPR eilanden festival op 7 juni in Zwartewaal 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 5 van 57 
Avdm 

 
7 juni is een drukke dag voor UDI, eerst naar Zeemanscentrum de Beer en aansluitend naar Zwartewaal voor 
het VPR-eilanden festival 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De avondvierdaagse wordt op 12 juni afgesloten en ook daar is het de gehele vereniging actief tijdens de 
afsluitende avond. 
 

14 juni Drumband en Majorette deelname concours te Enkhuizen. In het jaarverslag staat dat het succes van 
het meedoen tegen viel maar dat het een gezellige dag is geweest. 
 

Meer succes voor de harmonie die deze zelfde dag meedeed aan een federatief concours te Brielle in de 
afdeling Uitmuntendheid. Met het nummer Vanessa van P. Scheffer werd 154 punten behaald en met het vrije 
werk Patience ouverture 158 punten totaal 112 punten het hoogste aantal van de dag van alle 15 deelnemers 
en promotie naar de Ere afdeling! 
                                                                             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een spontane actie van de Nieuw Rozenburger om het Instrumenten-fonds te vullen en zo de beoogde nieuwe 
instrumenten te kunnen aanschaffen. Hieronder hoe ze deze actie opgezet hebben en hoe men over UDI 
schrijft. 
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3 augustus, mars door Rozenburg afsluiting van de vakantiebesteding, zo warm dat het uniformjasje uitging. 
 

 
De harmonie ter hoogte van het Pallet 
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BV 9 september, deze vergadering werd gehouden in de kersverse 
Salon van Annelies van der Meer-Boertje staat beschreven in de  
Notulen. Door verschillende oorzaken is deze vergadering de eerste  
weer na 3 maart, geeft de notulist aan. Ook geeft hij aan dat er  
10 nieuwe klarinetten zijn aangeschaft, 1 Baritonsaxofoon,  
2 tenorsaxofoons, 5 tuba’s, 1 schuiftrombone en een  
ventieltrombone, de laatste twee uit de kas van de Boerenkapel. 
Ik weet nog dat er op een repetitie 10 koffertjes open op de rand van het 
podium in de Schans stonden voor dat de repetitie begon. Ik was ook 
één van de gelukkige die een nieuwe Eubel klarinet kreeg uitgereikt.  
Je kan je voorstelen dat je blij was als je een nieuw instrument kreeg. 
 
Gerrit Bergwerf komt binnen met 
de twee trombones die de  
Polders jongens bij elkaar hebben  
Gespeeld. Siem Quak krijgt de  
Schuiftrombone en is zichtbaar blij 
met zijn nieuwe instrument. Siem 
bespeelde voor die tijd ook een 
ventieltrombone maar ging over 
op de vanaf die tijd populaire  
schuiftrombone en ging daarvoor ook op les bij de Rotterdamse Muziekschool.  
 

Los van deze aanvulling hierboven van de instrumenten lees ik dat de Rotterdamse Muziekschool in oktober 
gaat staren en dat er 19 leerlingen zicht hebben opgegeven hiervoor. Annelies van der Meer-Boertje behartigt 
de contacten hiervoor en verder zie ik dat zij in de vergadering tussen door de heren bestuurders voorziet van 
koffie en drank, kaas en worst ‘wat ons voortreffelijk smaakt’ geeft de notulist aan die tevens schrijft dat de 
vergadering om 00:30 uur wordt afgesloten.  
 

20 september doop Maasbracht en UDI was hier weer bij aanwezig. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het afscheid en de daarvoor geregelde serenade voor de heer J. Kuiper als secretatis van gemeente Rozenburg 
bleek een goede les te zijn voor UDI met het oog op iets snel te willen organiseren. Het verzoek om 
vrijdagmiddag op te komen draven werd pas heel laat bekend en toch werd er geprobeerd alle leden warm te 
krijgen. Het gevolg was dat we met 18 muzikanten, drumband en majorettes nog aardig compleet de serenade 
hebben gegeven maar men vond het vanuit het bestuur een blunder voor UDI.  
 

18 oktober verzorgde de drumband en de majorette een optreden bij de sluiting van de wandelvierdaagse te 
Hoogvliet op verzoek van de wandelmarsvereniging aldaar. 
 

BV 10 november, hier lees ik dat er geïnformeerd is naar gebouwtje Blankenburg om daar te gaan repeteren als 
door de verbouwing de Schans dicht is. Dit kan en de medewerking daarvoor wordt verleend.  
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Collecte Anjerfonds in de week van 17 en 22 november. Het Anjerfonds heeft f 4500, = toegezegd voor de 
aanschaf van de nieuwe instrumenten waarvan de helft dit jaar wordt overgemaakt en de andere helft in 1976.  
 
 
 
 
 
 
 
 

In dit drukke jaar wordt ook de goedheiligman op 22 november nog binnengehaald en via diverse straten 
Rozenburg rond gemarcheerd. 
 

12 en 13 december was het ook jaarlijks terugkerend VPR-orkesten solistenconcours, dit jaar in Zwartewaal. Ik 
lees dat er 5 deelnemers vanuit UDI deelnamen met Ad van Ham die daar een 1e prijs in de wacht sleepte. 
 

De sporthal de Rozet was op 23 december wederom het toneel voor een gezamenlijk kerstconcert door UDI en 
het Rozenburgs Mannenkoor. Zelfs een heus orgel was geplaats om het concert te ondersteunen. Jo Bergwerff 
schrijft er het volgende over; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aan het einde van1975 lees ik het wel en wee van de leden wat door Jan  
Romers ook wordt beschreven. Te veel om hier allemaal te beschrijven maar  
wel mooi dat het voor het nageslacht is op geschreven. Zo zijn er diverse leden  
getrouwd in alle onderdelen en is daar met en of de harmonie ofwel de  
drumband/majorettes aandacht aan gegeven met een serenade of een bezoek.  
Dat is wel mooi om te zien dat ook toen daar aandacht voor was. De verenging  
en de leden deden dat wel en ook nu nog steeds wat eigenlijk geweldig is! 
8 december wordt voorzitter Cor van ’t Hof opgenomen in het ziekenhuis.  
Dat hij ziek was is al te lezen in het verslag van het kerstconcert. Het is niet goed  
en zoals de secretaris het verwoord in het jaarverslag zegt het genoeg; ‘Wij als  
leden en leken staan machteloos. Als gezondheid te koop was hadden wij de UDI-pot er wel aan gewaagd’  
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1976_BV 23 januari, in deze vergadering veel zaken aan de orde en opmerkelijk is het voorstel voor de 
algemene ledenvergadering om de contributie per maand te gaan betalen en wel f 10, = voor werkende leden   
f 5, = voor niet werkende jeugd en majorettes. Voorheen was het wekelijks dus dit mag wel opgemerkt worden 
hier. Het sluiten van de Schans voor een verbouwing komt aan de orde en dat had ik al eerder opgemerkt. De 
vraag waar we naar toe moeten is nog onduidelijk of gebouwtje Blankenburg of in de hervormde kerk.  Ook 
lees ik dat de oud papier opslag moet verdwijnen voor het sportpark, men moet op zoek naar een ander 
locatie. 
 

20 en 21 februari uitvoering UDI, 5 jaar Bob Loggen en 7 jaar Gerrit Versluis. Het uitgebreide kranten stukje, op 
de volgende pagina, gaat hierop in. Hiernaast de foto’s het muziekprogramma van na de pauze. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Boven: Bob Loggen krijgt eigengemaakt beeldje van Janus van Oudenaarden 
Onder: de felicitaties van Leen Quak (R) aan Gerrit Versluis (L) 
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Voor ik verder ga in 1976 wil ik de communicatie binnen UDI in deze tijd nog even aanhalen. Op de vorige 
pagina een blaadje de ‘Knarsebonker’ genaamd. Zo noemde men het contactblad van UDI en hierin werd het 
wel en wee van de vereniging beschreven en soms met tekeningen en gekkigheid geïllustreerd. Soms viel er 
voor een optreden ook nog wel eens een kaart op de mat met informatie waar te spelen, b.v. van een 
serenade. Jan Romers was postbode en zo een kleine moeite bij het rondbrengen van de post er nog even een 
kaartje van UDI bij te stoppen! Tegenwoordig is dat met de huidige communicatiemogelijkheden niet meer 
voor te stellen dat dat zo ging maar toen was het uiterst makkelijk en efficiënt!    
  

April 1976, de Schans gaat dicht voor grote verbouwing, de kranten kop geeft aan Afscheid van ,,De Schans”. 
Met “een laatste dans in D‘oude Schans” werd er een grootse afscheid dag georganiseerd waar veel 
verenigingen hun ding deden. UDI deed niet onder en liep met een mars over het dorp en door het heerlijke 
weer leekt het of zij het voorjaar inhaalde. Door deze sluiting moest UDI uitwijken naar elders, namelijk het 
gebouwtje Blankenburg. 
 

UDI onderweg voor de mars voor de sluiting van de Schans hier achter de majorettes op de foto 

 
Algemene leden vergadering 24 februari, de 2e voorzitter Leen Quak opent de vergadering en er wordt stil 
gestaan bij hetgeen wat Cor van t’ Hof is overkomen en wat hem voorlopig op een zij spoor zet. Hij zal gemist 
worden omdat hij altijd diplomatisch de zaken binnen UDI oppakte en op kon lossen. Het is onze gezamenlijke 
taak de band niet te laten verslappen geeft Quak aan. Na de gebruikelijke goedkeuringen van notulen, financiën 
en de muziekbiep wordt het contributie voorstel ter tafel gebracht waar ik eerder over schreef. Na wat heen en 
weer gepraat van voor- en tegenstanders wordt er besloten dat de werkende leden van de drumband f 7,50 
niet werkende f 5, = majorette F 5,= en f 7,50, jeugd harmonie en werkende harmonie leden f 10, = per maand 
gaan betalen ingaande 1 maart 1976.  
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Op 10 mei is er in de hal van de Kooijlandschool een bijeenkomst  
om met het bestuur en de drumband leden dingen uit te praten  
waar nogal onvrede of misverstand over was. Ik lees dat er,  
zonder verder over uit te wijden, uiteindelijk de neuzen aan het  
einde van de avond allemaal dezelfde richting op stonden en er  
duidelijkheid was. Dit was overigens het laatste uit het notulenboek 
no. 6 en ga dus vanaf hier in boek 7 verder. 
 

15 mei werd er weer een tanker gedoopt bij de Verolme werf in Rozenburg. Deze keer zonder majorettes 
omdat het volgens Verolme om een plechtigheid ging en het element show niet aan de orde was. Ik weet uit 
betrouwbare bron dat UDI f 1000, = voor een doop kreeg, daar moesten uiteraard de kosten nog vanaf van de 
dirigent. In die jaren waren er regelmatig twee van dit soort optredens bij Verolme, mooie bedragen voor de 
UDI-kas. 
 

Op 21 mei is de opening en inwijding van het complex van de  
RKK (Rooms katholieke Kerk en school) De Rozenhorst 
Links pastoor Roessen die wordt gefeliciteerd door bestuurslid 
Gon Willemstijn rechts.  
 

Op 22 mei nemen de drumband en majorettes deel aan een defilé 
In Leerdam van een wandelvereniging en maakte daar veel indruk  
met hun optreden een week later was het de beurt aan de  
harmonie waarvan in hetzelfde artikel verslag van wordt gedaan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

UDI hersteld de lange traditie om weer op de muziektent te musiceren. En dat gebeurt op 12 juni voorafgaande 
een mars van de drumband en de majorettes die ook van zich lieten zien en horen voor de muziektent.  
Volgens onderstaand stukje in de krant een groot succes! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het wordt nog even druk na dit tent concert want de week erop loopt de gehele vereniging mee met de 
sluitingsavond van de avondvierdaagse op 17 juni. Twee dagen later is er bij zeemanscentrum de Beer het 
jaarlijkse tuinfeest en ook daar is de gehele vereniging actief.  
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In Hellevoetslus in sporhal de Eendracht werd op  
5 juni het VPR eilanden festival afgewerkt voor  
de HaFaBra orkesten. De harmonie UDI deed  
buiten mededingen mee aan dit festival wat  
georganiseerd werd door muziekvereniging  
Voorne Putten uit Nieuwenhoorn.  
 

Zaterdag 28 augustus bestond de Padvinderij  
Albert Schweitsergroep 25 jaar en zij vragen UDI  
om dit feestelijke met muziek te ondersteunen.  
Aan het Brielsemeer leverde dit mooie foto’s op  
met meer bekenden die in de huidige harmonie nog lid zijn.            UDI op het podium van sporthal de Eendracht te Hellevoetsluis 

 
 

                                        v. r.n.l., Wim van Balen, Annelies v.d. Meer-Boertje, Annie v.d. Meer           
                                                      Clementien Klapwijk, Jannie Lobé- v. Seters en Arie v.d. Meer. 
                                                                                                                                           
                                                                                                                                         v.l.n.r. Jan en Ariejan v.d. Meer 
                                                                                                                                         daar tussen Clementine                     
                                                                                                                                         Klapwijk, Annie v.d. Meer,           
                                                                                                                                         Rianne van de Houwen (fluit), 
                                                                                                                                         v.d. Meer-Boertje en Wim v. Balen                        
                                                                                                                                                 
 
 
 
                                                                                                                                         v.l.n.r, Aad van Balen, Gertjan                          
                                                                                                                                         Willemstijn, Arnoud Canferman                                 
                                                                                                                                         en Leen Quak 
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v.r.n.l. Arend Hartingsveld,                        v.r.n.l. Gerrit Lievaart, Teun v.d. Meer       v.r.n.l. Siem Qualm en Frans 
Gon Willemstijn en Leen                           Jan Kleijwegt                                                  Witte 
Degeling 
 

BV 23 september, na een lange hete zomer vergadert het bestuur weer eens.  De zaken die belangrijk waren 
zijn op repetities onderling besproken en opgelost staat te lezen. Ook het geen tijd hebben en andere excuses 
heeft een rol gespeeld, het is iets van de ’70 jaren schrijft de secretaris. Het is een verschijnsel van de tijd, 
“Geen Tijd”. Het kerstconcert staat op de agenda en daar lees ik dat er een grote naam naar het kerstconcert 
gehaald zal worden. Gebroeders Romers en transportbedrijf A.M. de Jong te Rozenburg hebben in de buidel 
getast en betalen deze grote naam.  
Het gaat om Caroline van Hemert die als zangeres zeer veelzijdig bleek. Haar stem hield het midden 
tussen mezzosopraan en alt. Ze heeft opgetreden in de Royal Albert Hall tijdens een jubileumconcert voor 
koningin Elizabeth II, maar ze heeft ook in musicals meegespeeld, zoals Amerika Amerika (1982) van Jos Brink, 
waarin ze de rol van Rea de Vries-Rafalowitz speelde, en in 2002 in Blijvend applaus, waarin ze de rol speelde 
van Cecily. Ook stond ze erom bekend dat ze graag optrad met diverse koren, zowel kerk- als zeemanskoren.  
UDI en het Mannenkoor waren uiteraard zeer in haar nopjes met deze grote solist, dat mag duidelijk zijn. 
Deze bestuursvergadering die op donderdag avond begon sloot op vrijdagnacht 1:30 uur, ze konden er wat van 
in die tijd! 
 

Geen boot dit keer maar een booreiland wat te water ging op de Verolme werf. Ik heb wat fraaie plaatjes 
gevonden van deze te waterlating, althans de mars naar de helling over het terrein van Verolme. De 
Vaandeldrager is deze keer Tom-Jan van der Meer die deze klus had overgenomen van Piet van de Ende  

 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Mezzosopraan
https://nl.wikipedia.org/wiki/Alt_(zangstem)
https://nl.wikipedia.org/wiki/Royal_Albert_Hall
https://nl.wikipedia.org/wiki/Elizabeth_II_van_het_Verenigd_Koninkrijk
https://nl.wikipedia.org/wiki/Musical
https://nl.wikipedia.org/wiki/Jos_Brink
https://nl.wikipedia.org/wiki/Koor_(zang)
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18 september, Mars en concert te Zuidland. Gon Willemstijn dirigeert dit concert omdat Bob Loggen vanwege 
werkzaamheden afwezig is. 
 

In de BV van 15 november lees ik terug dat de vestjes voor het na programma door wat dames van de UDI 
leden zelf gemaakt gaan worden. Er is een coupeuse via Korstiaan Barendrecht geregeld die de inmetingen kan 
doen en de patronen kan maken. We moeten wachten tot november 1977 voordat het rood wordt na de pauze 
op de uitvoering, later meer hierover. Mevrouw Degeling, de vrouw van Leen Degeling, heeft Leen Quak laten 
weten een popen actie op touw te willen zetten die in de verkoop gaan voor de kas van UDI. Dit zal gehouden 
worden op de bazar op 27 november in de Schans. 
 
 

 27 november,  
 
Dit kan er maar 1 zijn natuurlijk! 
Dit spreekt voor zich. 
  
 
 
 
 
 
 

Kerstconcert 23 december, al eerder gaf ik aan dat een grote naam Rozenburg zou aandoen. Op 20 november 
was zij er al om te komen repeteren met UDI. Bob Loggen haalde haar op en dat gaf deze twee plaatjes 
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Een bomvolle Sporthal De Rozet en de kop van de krant een week later gaf aan “Zeer geslaagd Kerstconcert 
voor UDI en het Rozenburgs Mannenkoor”. Het was een concert wat zijn weerga niet kent gaat de verslaggever 
verder. 1100 bezoekers en een groot aantal teleurgestelde die geen kaartje konden bemachtigen omdat het 
gewoon vol was.   

 
 

Het jaarverslag over 1976 geeft aan dat in 1976 +/- 22 keer het uniform is aan geweest voor uiteenlopende 
optredens. Janus van Oudenaarden loopt door zijn handicap niet mee maar zoals Jan Romers aangeeft in het 
jaarverslag schiet onze korpsfotograaf bij bijna alle optredens achter een lantarenpaal of hangt aan balkons en 
balustrades en maakt daar vandaan de foto’s.  
Verder schrijft hij dat de verenging aan het einde van het jaar meer als 100 lede telt, en daar mogen we best 
wel trot op zijn schrijft hij.  
Als slot geeft hij nog aan dat de Muziekschol zijn vruchten heeft afgeworpen in 1976 en verschillende leden 
haalde hun A of B diploma en Ad van Ham zelfs zijn C-diploma! 
 

1977_Het bestuur vergaderd op 10 januari en daarbij is de Heer Carelsen die een video bij zich heeft van het 
Kerstconcert die in huize Willemstijn wordt afgespeeld. Hierna is de vergadering die om half negen aanvangt.  
De Heer Versluis had aangegeven aan het bestuur uit te kijken naar iemand anders die de majorettes kan 
lesgeven, hij kan niet verder met de kennis die hij bezit maar de groep vraagt dat wel. Ook lees ik dat een 
aanvang gemaakt zal worden met het maken van de vestjes daar de stof eind januari binnen zal zijn. 9 dames 
hebben aangegeven dit te willen gaan doen. 
 

De Carnavalsvereniging de Smook Snuivers is het die op 19 februari carnaval viert met een optocht door het 
dorp. UDI is er in zijn geheel ook bij en het wordt een lange en mooie optocht. 
 

Het ere lid Daan van der Meer komt eind februari te overlijden en wordt op 5 maart ten grave gedragen en 
daar is het bestuur van UDI bij aanwezig. Daan v.d. Meer was ook drager van de zilveren medaille van de Orde 
van Oranje- Nassau voor zijn 40-jarig lidmaatschap en zijn bestuurlijk werk. 
 

Burgemeester Sloots krijgt op 29 april een serenade omdat hij de Ridderorde had ontvangen van Oranje-Nassau 
 

30 april is het wederom de aubade en in de avond de lampionnen optocht. Op deze dag was er ook UDI met het 
Rad van avontuur waar alle onderdelen van UDI mee hielpen. Plankjes verkopen met nummers daarop en dan 
maar draaien aan het rad van avontuur voor mooie prijzen en een mooie opbrengst voor de club. De drumband 
was er mee begonnen maar dit jaar hielpen alle leden waar kon, met elkaar dus! 
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De foto’s hierboven zijn van de aubade voor het gemeentehuis aan de Molenweg (nu restaurant ’t Hofplein). 
Kijk naar de details zoals een getimmerd podium en het orgel voor de samenzang van het ingestudeerde lied 
van de jeugd. De foto rechts is op de Kerkweg onderweg naar het Dienstencentrum waar de ouden bejaarden 
een serenade krijgen voor Koninginnedag. 
 

14 mei, concours Heemstede met de nummers Harlem Schadow  
en Robin Hood werd op het concours wat georganiseerd werd  
onder auspiciën van de A.U.U.M. een 1e prijs gehaald in de  
Ere afdeling. 
Het progammaboekje met het  
aantal leden, 51! 
Verder het krantenartikel  
met de uitslag en de deel- 
nemers kaart. 
Na het concours hebben we  
gegeten in hotel restaurant 
Groenendijk b.v. te  
Hazerswoude 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Drumband en majorettes openen op 1juni in de Kerkweg een  
tegelwinkel en op zaterdag 4 juni wordt de Geld winkel  
Kersberge Laan de Laan van Nieuw Blankenburg geopend. Er is daar  
wat gebeurd, dat schrijft de secretaris. Ieder die er is geweest  
weet nog wel hoe dat verliep, die er niet was heeft het al gauw  
gehoord of gelezen. De later toegezegde consumptie die bij het  
concours van drumband en majorette is opgenomen is nog steeds  
niet betaald door Kersenbergen! Het raadsel staat hier onder.  
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Hiernaast het stukje in de rubriek Schrijvende lezers in de krant van de  
week erop van de opening van de geldwinkel op 4 juni. 
 
Muzikale opluistering op 11 juni bij het Zeemanscentrum van de gehele  
vereniging. De krantenkop geeft weer dat het een groot succes was  
geweest. Het Internationale Zeemanscentrum kon zicht verheugen op  
een grote publieke belangstelling. De parkeerplaats was te klein voor  
alle bezoekers. Wij mochten ons daar weer presenteren voor een groot  
publiek . 
 
Donderdag 16 juni was de slotavond van de avondvierdaagse en de  
start en finish was op het voormalige voetbalveld van V.V.R. aan de 
Laan van Nieuw-Rozenburg waar in die tijd de korfbalvereniging R.K.C.  
gevestigd was. De mooie luchtfoto van UDI en een ander Korps die  
rechts onder het veld op komt (UDI staat voor de bomen). Ik lees dat  
er 1900 wandelaars deelnamen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De rode vestjes waarover ik al eerder schreef zijn gereed. 
In de brief hiernaast, die aan mijn moeder is gericht omdat  
zij ook hieraan heeft meegewerkt, worden de makers  
uitgenodigd.  
Later in dit jaar heb ik foto’s van de nieuwe outfit voor na  
de pauze. 
 
De kinderoptocht van de sluiting van de vakantiebesteding  
is met een marsje door UDI verzorgd op 6 augustus. 
 
Annie van der Meer en Peter Kars maar ook Gerie van der  
Linden en Leo Robbermond, drie leden, trouwen deze dag  
en beide paren krijgen een serenade. De harmonie naar  
Annie en Peter in Vierpolders, de drumband en majorette  
naar Gerie en Leo. 
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Op Camping de Lepelaar in Brielle lopen de drumband en de majorettes op 13 augustus een marsje en op 3 
september is de gehele vereniging op pad bij de eerste voetbalwedstrijd van het 1e van V.V.R.. De opbrengst 
was voor de kas van UDI. Donderdagavond lopen drumband en majorettes een mars in en door plan West. 
 
 

Vrijdag 23 september nemen  
velen een verletdag op  
voor de doop van de Nedlloyd  
Houtman aan de Wilhelminakade in Rotterdam. Deze doop werd alleen 
door de harmonie verzorgd. Ik weet nog wat we met een bus vanaf de  
Schans werden opgehaald en tot aan de voordeur van het Hal gebouw  
werden gebracht. Moest van mijn werk vrij vragen en de onkosten  
moest je opgeven bij de penningmeester en werden door Verolme  
vergoed. Het was een mooie en plechtige aangelegenheid met Prinses  
Beatrix als doopster. 
 

Op een DruMa concours in Bergeijk scoorde de drumband een goede  
2e prijs en de majorettes een 3e prijs en gaf het kritische verslag aan dat  
er meer show aan te pas moet komen en het geheel eerder naar een  
climax moet komen. Een leerzame en gezellige dag was het gesprek in  
de bus richting Rozenburg 
 

De Nieuwe Schans wordt vrijdag 14 oktober na een grote verbouwing geopend en UDI geeft er een 
verdienstelijk concert getuigen de recensies in de krant, lees ik in het jaarverslag van UDI. 
 

Op het VPR Festival in Rockanje op 15 oktober kwam UDI als  
enige orkest uit de regio uit in de Topklasse en behaalde het  
hoogste aantal punten van de 7 deelnemende orkesten.  
Hiernaast de voorkant van het programmaboekje. 
 
In de bestuursvergadering van 20 oktober lees ik dat we  
nieuwe Vaandeldrager in Frans Lobé hebben gevonden.  Het is  
de man van Jannie Lobé - van Seters, zij speelde klarinet 
Er werd trouwens 6 keer vergaderd dit jaar maar buiten het  
gebruikelijke bestuurswerk en vergaderstukken vind ik dit jaar  
niet veel leuke of bijzonder nieuws. Dat zegt natuurlijk niets  
over waar het bestuur mee bezig was in die tijd maar ik ben  
natuurlijk op zoek naar de krenten in de pap! 
 
Heel ongebruikelijk maar door de grote verbouwing van de  
Schans wordt de uitvoering dit jaar op 18 en19 november  
gehouden. Ik lees in het jaarverslag dat dit voor UDI een  
hoogtepunt genoemd mag worden en dat voor ruim 700  
luisteraars! Het ging niet van een leien dakje deze planning  
voor de uitvoering omdat ze in de Nieuwe  
Schans de agenda niet helemaal op orde hadden, 
zie het stukje hiernaast hierover. 
De schrijver in de krant gaf deze kop boven zijn  
Verslag,  
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Het krantenartikel is te groot om hier te plaatsen maar er waren lovende woorden over de harmonie en zijn 
dirigent maar ook voor de majorette en drumband die ook een goede uitvoering gaven.  
Hieronder de beloofde foto met de nieuwe rode vestjes. Niet de allerbeste foto maar het beeld is wel duidelijk 
dat UDI-rood kleurt! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De foto hieronder is er één vanuit de krant en een mooi beeld, wel in zwart wit, van heel de vereniging op het 
podium van Cultureel Centrum de Nieuwe Schans. De man uiterst rechts is Anton Meivogel (collega Bob 
Loggen) hij speelde Helter Skelter voor het publiek, in het midden  Bob Loggen, algehele muzikale leiding  en 
rechts de heer Gerrit Versluis de drumband en majorettes onder zijn algemene leiding heeft. 
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De Sint halen we op 26 november wederom in 
met de gehele vereniging en marcheren weer 
een groot deel van Rozenburg over. 
 

Het kerstconcert op 23 december wederom 
in de Sporthal De Rozet trok dit jaar een 900 
luisteraars en die hoorde UDI, het Rozenburgs 
Mannenkoor en de solist Willy Caron een  
kerst concert geven waarvoor de verslaggevers  
een kritische noot werd gegeven. Lees het  
onderstaande en kijk ook even naar de kop van 
het andere verslag onder poster, wellicht zegt dat genoeg na het lezen van het verslag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Deze advertentie is het laatste feit uit 1977 
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1978_Voordat ik verder ga met 1978 zie ik dat ik 21 pagina’s over drie jaar vul met van alles en nog wat over 
UDI. Ik bedenk me als ik zo verder ga dat er nog 49 pagina’s bijkomen tot 1984, pfff dat is nogal wat. Maar ja, 
wat laat ik niet zien, wat wel, wat is leuk om later nog eens terug te zien, welke foto wel, welke niet en ik heb 
nog zoveel te laten zien, plakboeken vol. Even diep in ademen en rustig blijven en ik bedenk me dat rust me zal 
helpen! 
Ik ga verder, dat heb ik me zelf opgelegd dus pak ik de draad weer op met het notulen boek waar ik zoveel uit 
haal in deze jaren. De Algemene ledenvergadering is het eerste wat ik tegenkom en wel op 14 februari waarbij 
42 leden aanwezig zijn waarvan 3 niet stem gerechtigd (onder de 16 jaar). Ik lees dat de muziekschool lekker 
loopt en dat er 23 leerlingen zijn en 2 op de wachtlijst. Er wordt in de rondvraag door Frans Witte een voorstel 
gelanceerd op een plaat op te gaan nemen. De dirigent is al gepolst en die is positief maar alle leden moeten 
hier positief in staan anders zal dit niet gaan lukken.  
 

Carnaval, 4 februari. Een koude optocht met temperaturen rond het vriespunt en harde oostenwind. Jan 
Romers schrijft erover dat je toch wel een echte Zuiderling moet zijn om hiernaar uit te zien! Verder schrijft hij; 
Spruitenplukken lijkt voor een buitenstaander een verschrikking, ook voor iemand onervaren in deze teelt weet 
ik zeker dat hij het een lolletje vindt als hij het met marsen vergelijkt bij temperaturen van om het vriespunt. Hij 
kon het weten want hij was zelf met mijn vader een koppel spruiten plukkers. 
 

Onder elkaar is het gezellig op de gezellige avond die op 11 maart wordt gehouden in de middenzaal van de 
Nieuwe Schans.  Muziek, een drankje en een hapje maar ook worden er speldjes opgestoken voor 25 jaar 
lidmaatschap aan links, Wim Rietdijk (door Leen Quak) en rechts Leen Quak (door Jan van der Meer). 

 
27 april, serenade Garage Lievaart, 50-jarig bestaan van het bedrijf. Het verzoek kwam op 26 april en is wel erg 
kort dag maar er werd na lang heen en weer gepraat toch te proberen de manschappen paraat te krijgen. 
 

 27 april, serenade Garage Lievaart 50 jaar 
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Op 29 april was er zoals gebruikelijk de aubade voor Koninginnedag bij het gemeentehuis, een serenade bij de 
ouden bejaarden voor het bejaardentehuis “Het Baken” en in de avond de lampionnenoptocht met aan het 
einden groot vuurwerk aan de boulevard. Na de aubade gaven we de heer van Riel een serenade voor zijn 
koninklijke onderscheiding. Op het gemeenteplein draaide het Rad van Avontuur op de vrachtwagen. 
 

  
 

Op 6 mei is er een taptoe in Maassluis, hier zijn op deze dag de Drumband de Majorette actief. 
 

De Organisatie van het VPR  festival is dit jaar in handen van UDI en wel op 20 mei met het Drumband en 
Majorette festival, in sporthal de Rozet, en op 27 mei Concertfestival VPR in de Nieuwe Schans. Het Ontvangst 
van de besturen van de vereniging voor beide festivals is vooraf in het gemeentehuis. Aan het DruMa deden 8 
verenigingen mee maar met 17 optredens en aan het HaFaBra festival 8 orkesten uit de regio. 
Hieronder een kijkje in de Sporthal bij het DruMa Festival 
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DruMa festival in De Rozet- Libertatis Primitiae, Brielle 
 

 

 
 
Het krantenartikel van het concert festival op 27 mei 1978 (in het krantenartikel staat de datum foutief!) 
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Het opleiden van  muzikanten lag inmiddels bij de regionale Muziekschool waar je al individueel les kon 
genieten op alles wat je kon bespelen, ik schreef hier al eerder over. Vanuit UDI waren er ook leerlingen of 
leden die les genoten via deze muziekschool. Huib Groenewegen was in die tijd vanuit het UDI bestuur 
contactpersoon omdat men zag dat een goed contact zou uitmonden nieuwe leden te krijgen. Zo lees ik in 
bestuursvergaderingen dat er aandacht voor was, zo ook in die van 9 januari 1978. Huib geeft aan dat de heer 
v.d. Burg graag naar buiten wil treden met de leerlingen maar ze weten niet hoe en waneer.  Uiteindelijk 
monden deze gedachten uit op een uitvoering op 26 mei in grote vergaderzaal van de Nieuwe Schans, waarvan 
dit onderstaande verslag  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Achterste rij: 
 

1) Ad van Ham cornet, 2) Leo Degeling cornet, 3) koper docent Piet Knoppert,4) Arend van Hartingsveldt, 5) 
Siem Quak Trombone, 6) Gertjan Willemstijn altsaxofoon, 7) Huib Groenewegen Tenorsaxofoon, 8) docent fluit 
Dhr. de Boer 
 

Voorste rij: 
 

9)Klarinet ??, 10) Ruben Stolk klarinet, 11) Erik Kooi klarinet, 12) Wilma de Bruin klarinet, 13) Chrisla Wageveld 
klarinet, 14) Hans Camferman klarinet, 15) Caroline Rietdijk fluit, 16) Elja van Pelt, 17) Remco Remmerswaal 
fluit, 18) Docent en dirigent, Ben van de Burg 
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De deelname aan het concours in Twello op 10 juni door de harmonie werd een hoogtepunt in het bestaan van 
onze vereniging. Met het verplichte nummer Fest Ouverture werd 144 pnt Behaald en The First Suite 145,5 pnt 
totaal 189,5 pnt een 1e prijs met promotie naar de toen hoogste afdeling die voor amateur orkesten haalbaar 
was, namelijk de Vaandel afdeling. 

 
De mannen en vrouwen met dirigent Bob Loggen op het podium in Twello 
 

 
 
 
 
 
 
Hier het krantenverslag met daarin buiten 
de mooie en unieke prestatie nog meer UDI 
nieuws over het 80 jarig bestaan in 1979. 
Opmerkelijk ook de aankondiging van de  
uitvoering of presentatie van de muziekschool 
op 16 juni.  
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Ik heb helaas geen datum kunnen achterhalen van de opening van het nieuwe sportpark West in 1978 maar dit 
artikel zegt genoeg denk ik.  
De bestuursvergadering van 3 juli geeft aan dat de anjercollecte f 1748,86  
heeft opgebracht en 25% is voor de kas van UDI, dat is dus  
 f 437,86 een mooi bedrag waar we met veel inzet de bekende  
collectebussen voor langs de deuren zijn geweest. 
 
22 juli, doop Roll op Roll af van de Nedlloyd Rotterdam bij Verolme.  
Midden in de vakantie maar met een representatief orkest kon de doop  
met muziek worden ondersteunt. Gon Willemstijn dirigeerde bij  
                                                                         afwezigheid van Bob Loggen. 
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Aan het einde van de schoolvakantie werd op 19 augustus,  
medewerking verleend aan sluiting vakantiebesteding.  
 
 
 
 
 
2 september, een oudhollandse spelen dag wordt door de  
winkeliers georganiseerd en UDI wordt gevraagd. Er zal een  
oude brandweer auto rijden en de opbrengst daarvan komt  
ten goede van UDI. UDI zal met het Rad van Avontuur hier  
aanwezig zijn om ook via deze wijze de kas te spekken.  
Onderweg naar het evenementen terrein wordt onderweg  
nog een serenade gegeven bij de heer Verheul die een  
koninklijke onderscheiding heeft gekregen namens de  
majesteit de Koningin.  
 
Er is een verzoek gekomen van het bestuur van het  
recreatieschap de Brielsemeer om te komen spelen voor hun  
25 jarig bestaan. Loggen kan niet maar Gon Willemstijn wil wel  
dirigeren. Dit concert is op 4 september langs het Brielsemeer.  
 

 
Zomeravond concert met gast dirigent Gon Willemstijn aan de Brielse Maas_4-9-1978 
 

9 september, Majorettes en Drumband doen mars en showtje op camping te  
Kralingen Rotterdam. 
Een drukke maand september wordt afgesloten op 23 september met een  
lampionnenoptocht in onderlinge overleg en met muziekvereniging Harmonie  
in Zwartewaal, met Drumband en Majorettes. 
 

Op 24 en 25 november waren de twee uitvoeringsavonden. Deze keer geen  
verslag maar dit bericht wat het bestuur in de Nieuw Rozenburg plaatste ter  
aankondiging van de uitvoering en als bericht naar de begunstigers van UDI.  
Ik had het al voorbij zien komen in een bestuursvergadering maar dit was het 
bevestiging van wat ik las daarover. UDI had ruim 800 donateurs in deze tijd. 
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23 en 24 november uitvoering met 3 doedelzak spelers als gasten. 
 

Donderdag 14 december, tewaterlating Nedlloyd Rochester op de  
Verolme werf (dit was de aankondiging). Omdat het op donderdag  
was moesten  de leden die konden en mochten verletten van hun  
werkgever maar werden gecompenseerd door Verolme. 
 
22 december kerstconcert in de Sporthal niet met het mannenkoor  
maar met het gemengd koor de Lofstem, chr. Gemengd koor  
Immanuel, Dames van het Operette koor en dames van het  
Plattenlandskoor een declamatie en een Hobosolist.   
In de bestuursvergadering van 1978 lees ik dat er wat problemen zijn 
In de afstemming met UDI en het mannenkoor waarna deze combi 
werd gemaakt en uiteindelijk een wederom goed bezocht kersconcert werd gegeven.  
 
 

Als laatste nog wat opsommingen van Jan Romers, de secretaris overgenomen uit zijn jaarverslag over 1978; 
Ook in 1978 is er weer het nodige te doen geweest. Al vanaf het prille begin van UDI is het gewoonte te vragen 
of er prijs gesteld wordt van het geven van een serenade bij een 50-jarig huwelijksfeest. Het afgelopen jaar is er 
bij vier 50-jarige echtverenigingen een serenade gegeven en één bij Lievaart garagebedrijf.  
Als slot hoop ik dat we het jaar waarin we het 80-jarig bestaan zullen herdenken met nieuwe energie kunnen 
beginnen. Opgemaakt Jan Romers. 
 

1979_ de eerste vergadering van het bestuur is op 31 januari van dit jaar en nog steeds zit de 2e voorzitter Leen 
Quak de vergaderingen voor. Cor van ’t Hof woont soms de vergadering bij maar is nog steeds niet hersteld van 
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zijn beroerte en blaast ook niet. Op deze vergadering is hij aanwezig en beraad en bereid het bestuur zich voor 
op de leden vergadering van 6 februari. De bestuursverkiezing wordt besproken en daar geeft Cor van ’t Hof 
aan dat hij deze moeilijke aangelegenheid wil bespreken. Nadat hij zich eerst herkiesbaar gesteld had gaf hij 
aan dit bij nader inziens beter niet te doen.  Hij vindt dat hij als voorzitter bij alle zaken aanwezig moet zijn 
maar dat zijn handicapt dat niet toe laat. Na zoveel jaren als motor van UDI te zijn geweest had van ’t Hof hier 
begrijpelijk heel veel moeite mee dit besluit te moeten nemen. Zelf gaf hij aan het gevoel te hebben 
uitgeschakeld te zijn en op een zijspoor te zijn beland. Het bestuur geeft aan dat zij een voorstel op de leden 
vergadering zullen neerleggen om hem voor te dragen als erevoorzitter, zodat hij elke vergadering aanwezig 
kan zijn. Na dit emotionele moment staan er belangrijke punten op de agenda. B.v. het voorstel voor het 
programma van het 80-jarig bestaan. Ook lees ik dat er op een advertentie voor de instructie van de Majorette 
Joke Teuben heeft gesolliciteerd. Zij heeft ervaring met de instructie bij een majorettes korps in Hoek van 
Holland. Het zal verder met Gerrit Versluis worden kortgesloten en besproken.  
 

De ledenvergadering van 6 februari bevat weinig schokkende zaken maar wel emotionele woorden van de 
aftredende voorzitter van ’t Hof. Hij legt uit waarom hij besloten heeft zich niet meer beschikbaar te stellen en 
wordt daarna op een voorstel van het bestuur door de vergadering als Erevoorzitter benoemd. Tevens wordt hij 
bedankt voor alle inzet die hij heeft gedaan voor de club en de wens uitgesproken dat hij nog lang bij 
vergaderingen en activiteiten kan zijn. 
  

In het jaarverslag haal ik dat Pleun Buijs en Marijke Nipius, beide lid van de drumband, in het huwelijksbootje 
stapte en een serenade van de Drumband en Majorettes kregen. Er werd twee keer medewerking verleend aan 
de carnavalsoptocht dit jaar en dat op 30 april buiten de aubade het Baken en het dienstencentrum bezoek 
heeft gehad van de gehele vereniging met een serenade. Ook de lampionnen optocht in de avond waar we met 
een mars door het dorp deze dag weer zeer actief waren. Mevrouw van Eijk kreeg ook op deze dag nog een 
serenade voor haar koninklijke onderscheiding. 
  

5 mei mag volgens het jaarverslag als een groot  
hoogtepunt worden gezien. Op deze dag werd  
de receptie voor het 80-jarig bestaan gehouden en  
dat trok veel belangstelling van Burgemeester en  
wethouders, oud leden, donateurs en andere  
belangstellenden. Er was een gift van de gemeente  
van f 25.000, = alsmede 4 instrumenten en vele  
andere giften. Kortom, het was een zeer gezellig  
samenzijn. 
Op de foto het bestuur op 5 mei achter de tafel, van 
links naar rechts; Pleun Buis, Huib Groenewegen, Gon Willemstijn, Jan Romers, Jan van der Meer, Leen Quak, 
ere vz. Cor van ’t Hof, dirigent Bob loggen en Jaap Mol.  
Hieronder het verslag van deze indrukwekkende receptie van UDI 
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                                                                  Leen Quak overhandigd Corrie van  
                                                                  Soest een nieuwe klarinet en  
                                                                  burgemeester H. Sloots geeft op zijn  
                                                                  beurt Leen Quak een nieuwe Hoorn. 
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Eerder in de verslagen had ik al eens  
aangegeven dat Leen Degeling zijn wens  
had uitgesproken om met drie generaties  
in UDI te spelen. Op 5 mei was hij groos dat  
hij op de foto kon met zijn zoon (rechts) 
Gerrit in het midden zijn kleinzoon Leo  
Degeling.  
Leen kreeg die middag de  
Alt-Hoorn die was geschonken. 
 
Verschillende kranten kopte en had een  
verslag in hun editie van het 80-jarige bestaan. 
Helaas kan ik niet alles plaatsen en is het vaak  
van dezelfde strekking maar vond  
bovenstaande de moeite waard om hiermee 
te nemen in dit overzicht. Het dankwoord van het bestuur een week later onthoud ik jullie ook niet.  

 
 

18 mei jubileumconcert in de Nieuw Schans met de gehele jubilerende vereniging op het podium. 
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Nico van Vliet terug waar hij ooit begonnen is, bij UDI. Zijn leermeester, voor even, Teun van der Meer uiterst links zit te genieten van zijn hoorn solo. 

 
 

Op dit jubileumconcert was er ook nog tijd 
ingeruimd om twee leden te huldigen. Janus 
van Oudenaarden kreeg een gouden speld  
voor 50 jaar lidmaatschap en Gerrit Lievaart  
kreeg tevens en gouden speld voor 40 jaar 
lidmaatschap. Leen Quak sprak de mannen 
toe en spelde de speldjes op. Beide trouwe  
leden en dat gebeurde toch regelmatig bij  
UDI, men was de club trouw en blijkbaar is er  
wat waardoor men zo lang lid blijft. Je kan het  
lang volhouden als de gezondheid het toelaat 
en dat gebeurde.  
Op 26 mei hadden de leden een etentje en een  
gezellige avond in de Nieuwe Schans t.g.v. 80 
jarig bestaan. 
 

Veel tijd om na te genieten was er niet voor Drumband en Majorettes, zij gingen op 19 mei op concours in 
Enkhuizen met kwamen met mooie resultaten naar Rozenburg. De Drumband eindigde als 3e van de 21 
deelnemers.  
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Nog enkele opmerkelijke optredens of weetjes uit het jaarverslag hier verzameld van deze periode van dit jaar; 
11 mei, serenade 50-jarig huwelijk heer en mevrouw Rietdijk-Meijer. Op dezelfde dag trouwerij Wim van Balen 
(lid) met Anita Prins. Ad en Carla van Ham vierde hun 12,5-jarige bruiloft. 1 juni, serenade Teun en Nel van de 
Meer – Boertje voor hun 25-jarige huwelijk. 9 juni, serenade 50-jarig huwelijksfeest heer en mevrouw Jan 
Degeling- van de Linde.  Er was veel aandacht voor dit soort feestelijkheden en men trok er vaak massaal op uit 
dit te doen, en met veel voldoening gezien de blijde reacties ter plaatse. 
 

2 juni organiseert UDI een federatief concours in de Nieuwe Schans met 9 ingeschreven en deelnamen 
vereniging uit het land. Hieronder de Jurytafel met rechts onze lady speaker Truus Mol en daarnaast Jan 
Romers als secretaris. De overige vier heren zijn jury leden en een jury commissaris van de bond. Deze worden 
door de bond gekozen en van tevoren niet bekend gemaakt. De derde heer van links is dhr. Laro , toenmalig 
dirigent van de marinierskapel. Links naar Jan Romers dhr. van Engelen van de bond en uiterst links Dhr. Van 
Lijnschoten. 
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Enkele optredens in dit al drukke jaar som ik hierop; 14 juni lopen we mee met de sluiting van de 
avondvierdaagse op Rozenburg. Een dag later op 15 juni doen we dat ook in Rockanje met dezelfde sluiting 
aldaar. Of het nog niet genoeg is wordt door de harmonie, Drumband en Majorettes op 16 juni nog 
medewerking verleend aan het tuinfeest van de Beer met een concert en een mars aldaar.  
 

Uit de bestuursvergadering van 15 juni zie ik een voorstel om een borg in te voeren bij nieuwe leden van f 50, =. 
Dit om wat achter de hand te hebben als men plotseling opstapt en b.v. achterstand van betaling heeft. Het 
bestuur gaat akkoord en is het vanaf die tijd ingevoerd. 
 

UDI loopt compleet op 18 augustus mee met de sluiting vakantie besteding met een mars door Rozenburg 
 

Twee keer de molen, een symboliek van Rozenburg. 
De zwart wit foto is die van UDI tijdens de oudhollandse  
Spelen dag op 8 september op het molenveld waar toen 
nog geen gemeentehuis stond. Diezelfde molen werd 
gebruikt later in het jaar voor het maken van een statie 
foto door Euro Foto uit de Emmastraat t.g.v. het 80  
jarig bestaan. De Drumband en Majorettes op de krans  
van Molen de Hoop en de harmonie daarvoor. Ik weet  
nog dat het met de laag hangende zon lastig foto’s 
maken was.  
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De harmonie ging op 3 november voor het eerst in haar bestaan in de Vaandel afdeling op concours. In 
cultureel centrum “De Bonkelaar”te Sliedrecht werd met het verplichte werk Slavische Danse 1, 6 en 8 -Dvórak 
132 punten behaald en met het vrije nummer Florza del Destno – Verdi, beide werken een arr. van P. 
Stalmeijer, ook 132,5 punten totaal dus 264,5 punten een 2e prijs. Benodigd voor een 2e prijs 252 punten en 
voor een 1e prijs 288 punten uiteindelijk een goede prestatie voor de eerste keer in deze hoogste afdeling! 
Na dit concours hebben we met elkaar gegeten in ’t Wapen van Marion te Oostvoorne en kon erna op muziek 
van Kors van de knaap (accordeonist van de Polderjongens) een dansje worden gemaakt.  
 

1980_ Bestuursvergadering 7 januari 1980. De verloting voor  
uitvoering wordt ook dit jaar weer door Mw. Willemstijn verzorgd.  
Er is veel werk aan en voor twee avonden moeten er 200 prijzen  
worden geregeld. Via de middenstand, eigen leden en ook worden  
dingen aangekocht. Het oud papier komt ook weer aan de orde.  
Bij en met Janus van Oudenaarden gaat het wat minder en het oude  
papier aldaar, onder een behoorlijk afdak, lukt hem niet meer. In het  
bestuur wordt gesproken om een garage te kopen of een container  
die ergens neergezet kan worden. Een besluit komt er die avond niet  
maar was voor mij wel opmerkelijk nieuws. 
Na deze vergadering uit het notulen boek 7 kom ik in boek 8 terecht.  
 

De Carnavalsoptocht was dit jaar op 16 februari en geheel UDI was op straat te vinden.  
 

De jaarlijkse Uitvoering was weer terug in het begin van het jaar en wel op 29 februari en 1 maart. Janus van 
Oudenaarden kreeg de KNF speld opgespeld nog voor zijn 50-jarig lidmaatschap door dhr. van Engelen van de 
bond. Verder kopte de krant “Resultaten UDI boven verwachting”, het programma viel in de smaak van het 
publiek en er werd goed gemusiceerd en de optreden van de Majorettes en Drumband waren ook goed.  
In het na programma had UDI als verrassingsact het Operette koor met de Eindzurgmarch aus “Der 
Zigeurerbaron’’ voor het podium staan. Hier werd de avond mee gesloten wat met een staande ovatie van het 
publiek werd beloond.  
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Zoals elk jaar was daar de Algemene leden vergadering, dit keer op 11 maart 1980, aanwezig 50 leden. Er wordt 
op deze ALV besloten een LP te gaan opnemen en niet op concours te gaan. 
 

30 april, na de aubade werd koers gezet naar het Dienstencentrum voor een serenade van de ouderen die daar 
verzameld waren. Na wat marsen en een opreden van de majorette en drumband was er wat te drinken en 
gingen de Drumband en Majorettes op de foto. 

 
In Maassluis wordt op 3 mei voor Drumband en Majorettes een festival georganiseerd waar UDI voor heeft 
ingeschreven. Op 31 mei is ingeschreven voor het concours in Enkhuizen waar een 2e prijs werd behaald. 
 

Met 30 inschrijvingen werd in de middenzaal op 10 mei het onderlinge solisten concours van UDI gehouden. 
Van solo’s, duo’s en blazers en trommelaars er was van alles te horen en te zien wel of niet begeleid door 
piano. Het werd een hoogstaande middag en allen die meededen waren de winnaars! 
 

In de bestuursvergadering van 29 mei lees ik dat het huidige lid Arend van Hartingsveldt bij Piet Knoppert les 
wil gaan nemen op schuiftrombone. Arend speelt kleine trom in de harmonie in die tijd maar wil op trombone 
verder. Er wordt besloten een nieuwe trombone te kopen voor Theo Bailly en die van Theo, die eigendom is 
van hem, in bruikleen te nemen om te gaan lessen. Ook het maken van een LP staat ter bespreking maar verder 
als informatie inwinnen komen zij niet. 
 

Uit het jaarverslag haal ik nog wat optredens waar ik verder geen beschrijving bij hebt maar wat wel aangeeft 
waar de vereniging na het jubileumjaar mee bezig is geweest; 7 juni een mars  
en een licht concertje op camping de Krabbeplaat, 12 juni mars op de  
sluitingsavond van de avondvierdaagse, 14 juni optreden tuinfeest de Beer,  
in dit jaar waren er twee serenades voor 50-jarige echtverenigingen.  
 

UDI gaat ook in zijn geheel nog wel eens de gemeentegrens over en zo ook op  
16 augustus. Met 3 andere verenigingen zijn we uitgenodigd mee te doen aan  
een taptoe in Renesse ter afsluiting van het toeristenseizoen.  
De harmonie doet op 4 oktober mee aan het concertfestival van het overleg VPR te Hellevoetsluis. 
 

Het overlijden van ons lid Rien van Oudenaarden deed wat met  
de vereniging, hij werd begraven op 30 oktober 1980. Tijdens de  
indrukwekkende uitvaart waar wij Rien van zijn ouderlijk huis  
aan het Marijkeplein lopend met de harmonie begeleiden naar  
zijn laatste rustplaats op de begraafplaats liepen ook naast de  
rouwauto 8 muziekmaten.  Op de begraafplaats speelde UDI ‘boven de sterren’ en  
‘ga niet alleen door het leven ‘. Voorzitter Leen Quak sprak tijdens de  
plechtigheid namens UDI een woordje. 
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De rouwstoet met UDI leden naast de auto en de harmonie daarachter op de Koninginnelaan  
 

1981_De plaat opnames in de Grote zaal van de Nieuwe Schans zijn gehouden  
op 10 en 17 januari 1981. Een hele klus bleek na twee lange dagen voor  
Harmonie en Drumband. De grote zaal met microfoons en een grote radio en  
opname wagen van Eurosound op het parkeerterrein. We mochten veel van de  
regisseur maar moesten twee dagen op het puntje van de stoel zitten. Het was  
gedisciplineerd de stukken zo mooi als mogelijk op de band te zetten. Bij Fiddler on de Roof begint het stuk met 
een klarinet solo waarna de baritonsaxofoon invalt, dat viel niet mee. Na talloze keren opnieuw werd besloten 
dat Janus van Oudenaarden aan het einde van de middag op zijn baritonsaxofoon zijn stukje zonder de overige 
leden in alle rust en ontspanning kon inblazen. Dat lukte en werd geplakt tussen de klarinet solo. Uiteindelijk is 
het resultaat en de ervaring om zoiets te doen gelukt en hebben we een mooi naslagwerk op vinyl met de statie 
foto voor de molen als voorkant hoes. Als eerste zending om te verkopen werden er 500 Lp’s en 125 
cassettebandjes afgenomen en besloten werd het eerste exemplaar op de uitvoering van 13 maart aan de 
burgemeester Sloots te overhandigen. Met een 100 leden en +/- 700 donateurs denkt het bestuur de eerste 
zending snel kwijt te zijn met de volgende slogan; “Ieder lid en elke donateur een plaat of een band, dan is er 
voor UDI niest aan de hand en officieel zijn we ook uit de brand” 
 

Het bestuur bijt met een bestuursvergadering op 26 januari de spits af voor dit jaar. Alle bestuurders zijn 
aanwezig en de erevoorzitter. Bob Loggen is tien jaar dirigent van UDI en daar moet wat aan gedaan worden 
vinden zij. Er zijn problemen bij de Majorettes, er lopen geregeld leden weg, na de uitvoering zal een gesprek 
plaats vinden en voor die tijd zal Gerrit Versluis geraadpleegd worden. In de notulen lees ik ook dat Leen Quak 
verslag doet van de beluistering van de band van de opnames van de LP die eind 1980 in de Schans gemaakt 
zijn.  Er is één nummer wat niet op de plaat zal komen omdat na beluistering blijkt dat dit nummer het minst 
muzikaal gespeeld is. Verder zijn er 500 LP en 50 cassettebandjes besteld bij de platen maatschappij. 
 

Uitvoering 13 en 14 maart, de kop van de krant verklapt al genoeg wat Frans Gort er over schrijft. 
 
 
 
 
 
Zijn voorwoord plaats ik hier omdat het bericht te groot is om 
in zijn geheel hier te plaatsen.  
Verder laat ik het stukje zien waar de 1e LP wordt overhandigd  
en een twee mooie foto’s van de majorettes en de drumband  
Op het podium van hun afzonderlijke optredens die dit jaar ook weer goed verzorgd waren. Het zijn twee foto’s 
die ik van Kees Lievaart heb gekregen, hij verzorgde de foto’s en was verslaggever. In 2006 zijn we naast hem 
gaan wonen en zodoende was de band goed en schonk hij mij zijn oude krantenfoto’s.  
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(Meisje rechts, Astrid van Ham, dochter van Ad van Ham) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Algemene Leden Vergadering op dinsdag 24 maart telt  
46 leden voor de tafel en 8 er achter incl. Erevoorzitter   
C. ’t Hof. Er is een uitwisselingsverzoek van de zustergemeente van  
Rozenburg, Österingen uit Duitsland, binnengekomen die al  
op een repetitieavond in de week was gelegd onder de  
leden. Er blijkt niet veel animo voor te zijn, 
de kosten en veel voorbereidingen zien ze niet zitten.  
Men vindt als men dit aan wil gaan er een lange  
voorbereiding aan vooraf moet gaan en dat er bv een  
spaarsysteem opgezet moet worden om zo de kosten te  
kunnen aangaan. Een voorstel tot contributieverhoging van  
f 10, = naar f 12, =/ mnd voor werkende leden en van  
f 5, = naar f 6, = voor scholieren. Het voorstel wordt  
aanvaard door de leden en de penningmeester doet een  
dringend verzoek om dit per bank of Giro z.s.m. in orde te  
maken. Een voorstel om het regelement op enkele punten aan te passen aan de tijd van toen werd zonder 
problemen geaccepteerd.   
 

16 mei onderlinge solistenconcours met aansluitend een gezellige  
avond voor leden en aanhang. Er waren die middag 15 optredens  
waarvan dit koperensamble er 1 was. De namen van l.n.r zijn; Siem 
Quak, Teun v.d. Meer, Gerrit Degeling, Ad van Ham, Leen Degeling,  
Wim Rietdijk en Gerrit Quak 
Op de volgende pagina een foto van de gehuldigde voor 25 jaar  
Lidmaatschap. V.l.n.r in uniform; Gerrit Degeling, Korstiaan  
Barendrecht, Wim Breukel, Ad van Ham en Jan Romers kregen  
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de zilveren UDI speld opgespeld en de  
echtgenotes kregen bloemen. Leen Quak  
spreek de gehuldigde toe.  
 
BV 18 juni, Hier lees ik dat bij de majorettes  
nog 7 meisjes actief zijn en er met Joke  
Teuben, die als instructrice was  
opgestapt, weer terug te vragen.  
De huidige instructrice blijkt niet de juiste  
vrouw te zijn staat geschreven. Joke is  
bereid na de vakantie de draad weer te  
willen oppakken en er zal een  
ledenwerfactie worden opgezet.  
 

In de reeks Muziektent concerten mag deze niet ontbreken, het verslag hieronder zegt genoeg en een stukje 
reclame voor de uitbreiding van de majoretes en drumband is mooi mee genomen, UDI spijkerd aan de weg!   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 42 van 57 
Avdm 

 
Concours Harmonie 7 november te Sliedrecht. Daar haalde de harmonie  
een eerste prijs in de Vaandel afdeling, een nog niet behaalde prestatie  
in het 80-jarig bestaan van de vereniging. Een ongekende en unieke  
prestatie van dirigent en leden!   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9 december, besloten was in te gaan op een verzoek van de Orgelcommissie  
van de gereformeerde kerk om met het Christelijk gemengd koor de Lofstem  
een concert te geven. Jammer dat er zo weinig belangstelling voor was maar  
midden in de week en een overvol programma zou de oorzaak ervan  
geweest zijn. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Aan het einde van het jaar nog wat opmerkelijke zaken uit de vereniging  
overgenomen van het jaarverslag. Jaap en Truus Mol vierden hun 25-jarige  
huwelijk, Mieke Quak en Arie Kraaienveld traden in het huwelijk en werden  
hier door de leden van harmonie respectievelijk Drumband en Majorettes van  
een serenade voorzien. Jan Romers schrijft hier over; “ook dit doet je toch  
nogal wat, want ze staan daar toch maar voor jouw, de leden van de vereniging  
waar je lid van bent”. 
Minder goed nieuws over Janus van Oudenaarden die aan het einde van het jaar al 5 maanden niet op de 
repetities is geweest om gezondheid redenen. 
 
Ook lees ik zonder data of dat ik daar informatie van heb dat Kapsalon v.d. Linde is geopend door UDI, dat er 
een Voetbalwedstrijd Rozenburg – Feijenoord is geweest waar UDI bij aanwezig was, deelname aan het Festival 
VPR en een serenade bij Burgemeester H. Sloots i.v.m. zijn 40-jarig ambtenaar jubileum. Toch ook wel de 
moeite waard om te vermelden in deze opsomming naar 125 jaar UDI! 
 

Klein detail nog over de notulenboeken waar ik nu in zit. Ik weet dat Jan Romers een stugge roker was en hij 
draaide zijn sigaretten zelf. In de notulenboeken vind ik in de vouwen van de bladzijde zo nu en dan nog stukjes 
tabak, dat is toch ook wel leuk om hier te vermelden! Het hoorde bij die tijd, en die zitten er ook al omgerekend 
41 jaar tussen! 
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1982_In Januari 1982 overleed op 93-jarige leeftijd het ere lid Adam van der Meer. Hij heeft veel betekend en 
gedaan voor de vereniging als lid en als bestuurslid. 
De notulen van de op 13 januari gehouden bestuursvergadering lees ik dat Oud Burgemeester Sloots zijn 
beschermheerschap laat heeft opgezegd en dat zo doende nu pas de nieuwe Burgemeester van de Goot 
benaderd kan worden of hij dit op zich wil gaan nemen. Inmiddels was dat gebeurd en hij heeft dit aanvaard! 
 

Uitvoering 5 en 6 maart 1982, de  
Foto van sopraan Astrid de Klerk voor  
het orkest in het na programma.  
24 majorettes in nieuwe Outfit deze  
avonden waar ik helaas geen foto van  
heb. 
Bijna alleen maar lovende woorden  
over de muziekavond in een groot 
krantenartikel door Frans Gort. 
Twee volle zalen met luisteraars, het  
lijkt niet op te kunnen!  
 
 
 
 
 
 

Algemene ledenvergadering van 9 maart telde 39 belangstellende leden. Buiten de afgezegde en niet 
aanwezige leden met en zonder reden, ziek of geen reden was daar via Teun v.d. Meer een groet van Jan 
Kleijwegt die al een tijdje niet aanwezig op de repetitie vanwege ziekte en naar hoge waarschijnlijkheid ook niet 
blazend terug zal komen. Jan woont in Maasland en daarom is het contact wat lastiger maar is niet uit beeld. 
Verder geeft de vergadering niet veel noemenswaardig heden, het zijn elk jaar wel dezelfde zaken waar men 
zich druk over maakt, of niet, in grote lijnen komen ze er telkens weer uit en dat is mooi om te lezen! 
 

24 april opening kleding boetiekje in de Emmastraat door Ron Brandsteder en UDI zo vertelt het jaarverslag 
maar ik heb er verder niets van dus ga ik door naar 30 april.  
Daar hebben we getrouw de Aubade, serenade bij het  
dienstencentrum en in de avond de lampionnenoptocht.  
Tevens werd op deze dag Jaantje van Leeuwen, Aberson  
van v.d. Linden en Joh. Goedendorp getrakteerd op een  
serenade vanwege hun zilveren Koninklijke onderscheiding  
in de orde van Oranje-Nassau. 
De foto voor het gemeentehuis tijdens de aubade op de  
Molenweg met de drumband voor het podium. Boven bij  
Het balkon deuropening staat Dhr. Versluis te kijken, hij is  
gemeentebode en heeft dienst maar kan het niet laten  
even naar zijn drumband en UDI te kijken, mooi beeld!  
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Door de werkzaamheden aan een door ons gekochte woning is het plakboek, onze trouwerij is de informatie 
een beetje een zwarte bladzijde geworden in mijn plakboekenreeks terwijl dat natuurlijk niet zo is, UDI draaide 
door! Het notulenboek help me in dit jaar ook niet echt maar gelukkig vind ik een verkregen plakboek van 
Korstiaan Barendrecht nog wat voor dit jaar 1982. Daarom hier een opsomming met wat korte en bondige 
activiteiten in dit jaar; Twee activiteiten in de maand mei en te beginnen met 14 mei wanneer we afscheid 
nemen van onze beschermeer en burgemeester Sloots. Op zaterdag 15 mei is er het onderlinge 
solistenconcours waar dhr.  Laro jureerde. Majorettes en drumband doen op 5 juni mee aan het VPR-eilanden 
festival Majorettes te Hekelingen. In Hoogvliet verzorgen we een concert waarvan de opbrengst naar Polen 
gaat. Het tuinfeest bij de Beer is er ook dit jaar en wel op 19 juni. 
 

Leuk om onze eigen ondertrouw en trouwdag terug te zien in de bestuursvergadering van 14 juni en dat we een 
serenade zullen krijgen op 9 juli!  Er is niet meer in deze samenstelling vergaderd sinds 1 februari schrijft de 
notulist maar veel zaken worden tijdens een repetitie avond wel besproken. Maar ze zijn zich wel bewust dat er 
zo af en toe wel vergaderd moet worden. Ook lees ik dat de problemen bij de Majorettes en de Drumband 
waarvoor een overleg zou worden belegd er nooit is geweest en dat de soep niet zo heet gegeten wordt als dat 
ze opgediend wordt. De problemen zijn naarmate de tijd vorderde vanzelf opgelost. Instructeur Versluis, 
tamboer-maitre en bestuurslid Leo Robbemond als mede Jaap Mol als contactpersoon beamen dit. Joke 
Teuben heeft er bij de Majorettes de wind goed onder maar er kunnen nog wel leden bij.  
Verder lees ik dat Truus Mol, de vrouw van bestuurslid jaap Mol waar deze bestuursvergadering wordt 
gehouden, nog wat hapjes voorgezet heeft en naar boven gaat om ter bedden te gaan. Leuk om te lezen hoe 
dat toen ging! Er wordt over sleutels gesproken over de papier container die er blijkbaar is en staat op de 
parkeerplaats t.h.v. Welgelegen (op de plek waar deze nog steeds staat anno september 2023). Het is een eigen 
container die is geschonken voor de opslag van oud papier. Is deze vol dan wordt deze handmatig leeg gelopen 
in de container van de papierhandel. De uniformen werden tot deze tijd door Wim en Nel Rietdijk 
administratief bijgehouden en beheerd en ik lees dat Gerie Robbermond dit wil gaan overnemen. 
 

Ik kan er niet omheen en daar heb ik genoeg materiaal van, de serenade voor ons trouwen op 9 juli op een 
bloedhete dag en middenzaal van de Schans, dierbare foto’s! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In het rijtje met optredens waar ik niets van heb  
dan alleen wat data en weinig tekst heb ik nog  
de mars einde vakantie besteding op 21 augustus,  
optreden installatie burgemeester v.d. Goot op  
16 augustus en de braderie op 28 augustus op  
Rozenburg.  
 

Op 11 september concert in West wijk bij  
tuincentrum van Pleun Visser, op de Herenplaats.  
Hiervoor wordt er een stuk in de krant gezet en huis  
aan huis wordt een flyeren bezorgd bij ongeveer  
650 huishoudens (zie de flyer).  
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De Majorettes en Drumband lopen vooraf een mars door deze wijk om het publiek uit de huizen te krijgen. Een 
mooi verslag en een foto (op pagina 43) waarop de vele luisteraars te zien zijn van dit geslaagde concert!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op 8 oktober was er voor het 5-jarig bestaan van de Nieuwe Schans diverse optredens van gebruikers van de 
Nieuwe Schans. Ook UDI deed met een concertje een duid in het culturele zakje.  
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Hiernaast een gedeelte van het  
krantenverslag met het voorwoord 
 van het optreden van UDI 
waar de gehele vereniging zich  
presenteerden. 
 
Bij de foto op pagina 44 harmonie UDI op 
Het podium en door het niet aanwezig  
kunnen zijn van Bob Loggen, de dirigent,  
neemt Gon Willemstijn de honneurs waar 
deze avond.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 Op zaterdag 9 oktober doet de harmonie mee aan het HaFaBra festival harmonie te Spijkenisse en loopt de 
gehele vereniging op 20 november over straat om de intocht Sint-Nicolaas te verzorgen. 
 

Zoals in vorige jaren heb ik ook aan het einde van dit jaar wat zaken die ik hier apart beschrijf, zoals de 
serenade bij fam. Lievaart, 60 jaar getrouwd, Fam Hoffman 50 jaar getrouwd, serenade DruMa op de trouwdag 
van Martin Versluis en Yvonne de Bruin, serenade Arie v.d. Meer en Sylvia v.d. Meer-Foet op hun trouwdag, 
serenade fam. Stolk 50 jaar getrouwd, serenade bij Rie en Jan Quak voor hun 25-jarig huwelijk 
 

1983_ de eerste noten en meters marcheren beginnen op 12 februari als alle onderdelen meelopen bij de 
carnavalsoptocht van de Smooksnuivers.  
Uitvoeringen op 25 en 26 februari met UDI in het na programma uitgedost in Zuid Amerikaanse sferen. Op de 
achtergrond bij het slagwerk ook enkele drumbandleden voor het bekende rammel en schudwerk zoals als dat 
genoemd werd.  
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Ook een mooie foto van het maken van de achtergrond van  
deze uitvoering. Jan v.d Meer (links) en Ed Speijer die met de 
palmboom bezig is.  Ik denk dat dit in de timmerwerkplaats  
van Oosterlee aan de Dwarsweg in het industrie gebied de  
Pothof, daar werkte Jan v.d. Meer en daar was de ruimte om  
zo’n groot doek op te hangen. 
 
Ik kan er veel over schrijven, maar dat deed Frans Gort op onderstaande wijze in de sfeer van de avond 
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Ook drumband en majorettes deden niet onder aan het optreden van de harmonie mooi vast gelegd door Kees 
Lievaart. 
 

15 maart wordt de Algemene Ledenvergadering gehouden waar 38 leden en de Erevoorzitter op af gekomen 
zijn. Na de plichtvertrekkingen van deze vergadering is daar de bestuursvergadering waar door tussentijds 
vertrek van Leo Robbermond Wim Vermeulen wordt gekozen door de vergadering. In het agenda punt 6, 
concours, wordt besloten op 5 november op concours te gaan in Hoek van Holland. Er wordt nog eens 
gehamerd na een kleine discussie dat er zoveel mogelijk leden naar de extra repetities moeten komen die 
ongetwijfeld aan dit concours kleven en alle achter het democratisch genomen besluit moeten staan dat we 
gaan deelnemen aan het concours! Als laatste van deze vergadering deelt de voorzitter mede dat Gerrit 
Versluis heeft na 15 jaar instructeur schap besloten er mee te stoppen. Gerrit heeft zich zeer verdienstelijk 
ingezet voor de vereniging en was hij nauw betrokken bij de oprichting van de Majorettes in 1974. 

 

In het jaarverslag over 1983 vind ik weer enkele serenades voor uiteenlopende echtverenigingen in dit jaar en 
die som ik hier alvast op; Zo voor Leen en Jannie Degeling die 40 getrouwd waren op 8 april. Op 27 april werden 
de heer en mevrouw C. Mol-Doorduin verrast voor hun 50-jarig huwelijk. 2 september bij de Heer en Mw. J. 
Breukel-Quak voor hun 50-jarig huwelijk.  
Ons lid Siem Qualm en vrouw waren op 4 november  
40 jaar getrouwd en ook hier werd door de harmonie  
een serenade gegeven wat zoals ook bij de andere  
echtverenigingen zeer op prijs werd gesteld!   
 

30 april getrouwelijk de Aubade en een bezoek aan  
het Baken om daar Koninginnedag vreugde te brengen.  
In de avond een mars voor een gekostumeerde optocht  
door het dorp.  
 
 
                                                           UDI met de Aubade voor het gemeentehuis  



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 49 van 57 
Avdm 

 

 
Drukte voor het gemeentehuis met links de wagen met het Rad van Avontuur van UDI en rechts het overzicht over het plein met activiteiten van ander 
verenigingen. 
 

De Majorettes doen op 28 mei mee aan een festival te Maassluis. Van de 7 deelnemende groepen werden de 
Rozenburgse meiden 2e, een prachtig resultaat. 
 

Op 30 mei is er een bestuursvergadering met daarin wat wetenswaardigheden.  De vervanger van Gerrit 
Versluis is ingenomen door de heer Stug uit Dordrecht. 
In deze vergadering worden toch weer plannen geopperd om eens naar Duitsland te gaan met heel de 
vereniging. Er wordt lauwtjes op het voorstel van Jaap Mol gereageerd, maar toch broeit er wat!   
De vakantie wordt vastgezet op 26 juli en 2 en 9 augustus voor de harmonie, de Drumband en Majorettes 
houden de schoolvakantie aan. 
 

4 juni concert op de muziektent met vooraf een mars door Drumband en Majorettes door de wijk. De publieke 
belangstelling was bevredigend te noemen. 
 

Avondvierdaagse 14 juni deden Drumband en Majorettes met begeleiding van de Harmonie mee aan het VPR-
eilanden festival te Zwartewaal. Helaas door de summiere beoordeling waren de leden hier niet zo content 
mee maar ondanks deze dissonant was het toch een gezellige en kleurrijke muzikale middag. 
 

Op deze zelfde dag was er in de avond het solisten concours met 18 deelnemende units en aansluitend een 
gezellige avond. Dhr. J.P. Laro beoordeelde de solisten en het niveau was hoog gaf hij naderhand bij de 
uitreiking van de punten aan. De vele eerste prijzen bij niet alleen de  
blazers maar ook bij de slagwerkers en majorettes bevestigde de  
woorden van jurylid Laro. Wilma Hoekman op dwarsfluit  
behaalde de hoogst aantal punten gevolgd door Ad van Ham op  
cornet.  
Na de uitreiking van de diploma’s werd Teun van der  
Meer gehuldigd en kreeg hij de gouden UDI speld voor 40 jaar  
lidmaatschap. Mooie woorden voor het trouwe lidmaatschap,  
altijd als eerste die de armen uit de mouwen steekt, bijna geen  
verzuim bij repetities, marsen of concerten en de vele uren vrije  
tijd in het verleden voor het opleiden van jonge muzikanten niet  
te vergeten. Ik mag wel zeggen dat voor mij de appel niet ver van de boom is  
gevallen, of nog beter de bekende paplepel heeft zijn werk gedaan! Mijn moeder  
mag hier eigenlijk ook niet vergeten worden, zij zorgde ervoor dat wanneer mijn vader laat van zijn werk was 
zijn schone kloffie in de douche lag en zo geen tijd verloor om maar op tijd of in ieder geval zo snel mogelijk op 
het de repetitie kon komen, het was meer dan hobby in die tijd! Aandacht was er ook voor Gerrit Versluis die is 
gestopt als Instructeur van de Drumband. Hij werd door voorzitter Quak bedankt voor zijn inzet de afgelopen 
15 jaar en ontving en mooi afscheidscadeau in de vorm van een tinnen bord met inscriptie. 
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De muziek voor het gezellig samen zijn daarna wordt verzorgd door Wim en John Vermeulen (zij hebben een 
disco installatie en draaien plaatjes bij gelegenheden) 
 

Op dinsdag na de repetitie op 27 september komt het bestuur na de repetitie bijeen in de instuif van de Nieuwe 
Schans voor een bestuursvergadering. De Majorettes hebben dit jaar de Anjercollecte gelopen en hebben          
f 192,15 opgehaald en een derde is voor de vereniging. Gedonder met de gemeentelijke subsidie voor 1984 
met een korting van 20% lees ik. Jaap Mol deelt mee dat de Heer Stug de instructie aan de Drumband heeft 
beëindigd, die heeft het snel gezien. Een vervanger is er maar die vraagt zoveel voor een avond dat daar niet op 
ingegaan wordt. Jaap vraagt het bestuur in te stemmen met de benoeming van Leo Robbemond als instructeur, 
ook al is hij lid van UDI. Het bestuur gaat akkoord en het voorstel zal bij de drumband leden worden 
voorgelegd.  
 

In de Emmastraat was op 25 juni een Braderie en deze werd door een mars van Drumband en Majorettes 
luister bijgezet. 
 

Bij het afscheid van de directeur van Alcoa aan de Theemsweg werd door UDI  met een muzikale opluistering 
en optreden op verzoek verzorgd. Vele leden gaven ondanks de hitte gehoor aan het verzoek en werd het een 
zeer geslaagd optreden. 
 

De harmonie deed op 15 oktober mee aan het concertfestival van het VPR-eilanden festival te Zwartewaal. Het 
wedstrijdelement is net als bij het DruMa festival weg en het woord festival zegt het al, gezellig met elkaar 
muziek maken. Voor de beoordeling en de punten moeten we op concours. 
 

 
 

Op 5 november deed de harmonie aan het concours in Hoek van Holland mee. Dit was de derde keer in de 
Vaandel afdeling. Als verplicht werk werd gespeeld Cowboy Rapsody van M. Could en behaalde daarmee 147,5 
pnt en als vrijewerk Russia Chrismas music van Alfred Reed goed voor 143 pnt tezamen 291 punten een 1e prijs. 
In de jury zaten Henk van Lijnchoten, J.P. Laro en P. Stalmeijer. Na dit succes was er in de avond een diner en 
groot feest in de Nieuwe Schans.  Daar werden ook aan Jan van der Meer en Jan Quak een speldje opgespeld 
voor hun 40-jarig lidmaatschap van UDI. Jan van der Meer had eens rondgekeken en begreep niets van de 
aanwezigheid van zijn familie en de Burgemeester v.d. Goot die zijn ambsketting om deed en hem naar voren 
riep. Hij kreeg voor zijn vele werk in de vereniging als bestuurder en als penningmeester de zilveren medaille in 
de orde van Oranje-Nassau opgespeld. Ze waren niet zo kwistig meer met het uitdelen van medailles, daarom 
waren ze blij met deze bijzondere toekenning door de commissaris van de Koningin. Ook was er weer muziek 
van het tweeling Wim en John Vermeulen en Gerrit Versluis die een Bingo rondje draaide, zo werd het een 
gezellige avond na een mooi concours resultaat. 
Op de volgende pagina de krantstukjes met foto’s van de mooie gebeurtenissen op 5 november. 
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Een 1e prijs en beide beentjes op de grond om op 19 november  
de intocht van Sint-Nicolaas met de hele vereniging weer te  
verzorgen!  
Ik wil een klein uitstapje maken naar de Polderjongens die in die  
tijd ook nog wel eens ten tonele gingen. Een prachtige foto van  
dit heugelijke feit op 30 november waarvoor de Sint in het  
Dienstencentrum met de ouderen een prachtige avond werd  
verzorgd. De Sint liedjes werden luidkeels meegezongen!  
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 52 van 57 
Avdm 

 
Aan het einde van het jaar 1983 geef ik nog wat mee wat ik uit het jaarverslag haal wat op 17 april 1984 tijdens 
de ledenvergadering werd voorgelezen. Zoals het Rad van Avontuur wat twee keer draaide op de vrachtauto 
met Koninginnedag en op de Braderie later in het jaar.  Het werd gerund door enkele leden van UDI en de disco 
van Wim en John Vermeulen. Ook de prijzentafel was weer in handen van Mw. Willemstijn die er ook veel tijd 
en energie tegenaan gooide om het voor elkaar te krijgen en net als het Rad geld in het laadje bracht voor de 
vereniging.  Maar ook het oude papier wat ook al een tijdje onmisbaar is voor de kas van UDI mag niet vergeten 
worden. Ook de halvering van de Majorettes waar Jan Romers wel mooi over schrijft; ‘een koppel jongens valt 
soms niet mee maar een koppeltje tienermeisjes is soms nog moeilijker’ het geeft aan dat het nog niet allemaal 
even makkelijk is en dat er veel energie in gestoken moet worden om het voor elkaar te boxen! 
 

1984_ Vanaf het laatste optreden op 19 november 1983  
was het tot aan 3 maart een stille periode maar werd er  
uiteraard wel gerepeteerd. Op deze 3e maart verzorgde  
we de muzikale omlijsting van de carnavalsoptocht door  
het dorp. Wat het repeteren betreft, dit was de  
winteruitvoeringen die op 30 en 31 maart werden  
gehouden. Als gast dit jaar Klaas van Vliet die zijn UDI  
waar hij ooit begon, ik schreef hier al eerder over, niet  
in de steek liet en zijn kunsten kwam laten horen.   
Buiten zijn drukke muzikale leven bij het Rotterdams  
Filharmonische Orkest op zijn dubbele hoorn en het  
lesgeven liet hij graag van zich horen. Hij had ook een  
bijzonder instrument bij zich waar hij met zijn interesse  
en liefde voor muziek zich op had gestort, namelijk de alpenhoorn.  
Het werden weer bijzondere avonden waar ook de Drumband onder de nieuwe leiding van Leo Robbemond en 
Joke Teuben met haar majorettes, een minimale groep met nieuwe meiden, goed voor de dag kwamen. 
 
 
 
 
 
 
Ik beperk alleen de verslaglegging uit de krant van het programma 
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In de lijst met bijzondere optredens, al zijn alle optredens van UDI bijzonder als ik het zelf mag zeggen, was die 
op 6 april wel extra bijzonder. Timmerbedrijf Oosterlee bestond dit jaar 75 jaar en UDI gaf op de feestavond het 
bedrijf wat van vader op zoon ging een welverdiende serenade. Dit werd erg op prijs gesteld door de eigenaar 
en zijn vrouw. Een 85-jarige die een serenade komt brengen bij een 75-jarige, Mooi toch!  
 

32 leden waren afgekomen op de Algemene Leden Vergadering op 17 april. De voorzitter betreurde de lage 
opkomst maar heten de aanwezigen hartelijk welkom en wensten elkaar een vruchtbare vergadering toe. De 
secretaris vraag zit af waar een jaar blijft, de tijd vliegt (wat is er veranderd anno 2023?) in zijn voorwoord na 
het oplezen van de notulen en jaarverslag. In de vergadering ook wat teneur over de buiten optredens met 
namen het marsen. Ouderen leden die moeite krijgen te marcheren maar ook dat jongeren het een stom gedoe 
vinden anderen komen gewoon niet of moeten werken en ook slapen door diensten die zij moeten lopen. Het 
bestuur zit ermee in haar maag en maakt dit bespreekbaar omdat het lastig is toezeggingen te doen naar 
aanvragers.  
 

Op 27 april klinkt er muziek bij in de Willem de  
Zwijgerstraat en wel bij ons Lid Wim en Nel Rietdijk- 
van Dorp zoals het krant stukje hiernaast aan geeft. 
Bijzonder want de Boerenkapel speelde wel eens 
meer bij Wim en Nel voor de deur daar schreef ik 
al eerder over toen zij verhuisde van de Bomendijk- 
Prinsenstraat naar hier. Maar nu komen de  
Polderjongens voor een heel ander doel waarvan  
het stukje een mooi verslag doet. 
 
Koninginnedag moet er getrouw in dus ook dit jaar  
met Aubade en in de avond de lampionnenoptocht. 
 Ook twee serenades op voorhand voor de  
gedecoreerde waarvan er 1 niet thuis was. De heer  
de A. de Vries aan de Krokuslaan was wel thuis en  
was hier zeer mee in zijn nopjes en bedankte UDI  
voor de serenade. 
 
 
 
 
Op 4 mei is de dodenherdenking voor het eerst door UDI op verzoek van Burgemeester v.d. Goot muzikaal 
ondersteund door UDI. Een stille omgang naar de begraafplaats waarna een plechtigheid diepe indruk maakte 
bij aanwezigen en de leden. Een bedankbrief van de Burgemeester, deze werd in de bestuursvergadering van 
15 mei behandeld. Mede door het optreden van de harmonie kon deze herdenking als geslaagd worden 
genoemd. Omdat dit herdenken op deze wijze vrij nieuw is op Rozenburg plaats ik het hele artikel wat de krant 
brengt, met name de grote hoeveelheid belangstellende op de foto valt op en hier wordt terecht op gewezen. 
Tot op de dag van vandaag herdenken we, en ook UDI is daar uiteraard zeer dichtbij betrokken.  
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Het inhalen van de wandelaars op 17 juni tijdens de slotavond van de vierdaagse was voor de harmonie met 19 
leden bedroevend te noemen.  
16 juni het tuinfeest bij De Beer waar we gezamenlijk optraden en aansluitend met het nodige haast de 
Majorettes en Drumband nog deelnamen aan het VPR DruMa eilanden festival in Oostvoorne. Afgezien van dit 
gehaast was het voor beide onderdelen een geslaagde middag. 
 

Zaterdag 23 juni verzorgden de Majorettes en de Drumband een optreden voor de Braderie op het 
Raadhuisplein en s ’avonds liepen zij voorafgaande aan het concert van de harmonie in het Mildenburgbos een 
mars door Oostvoorne. Helaas was de belangstelling door de slechte publicatie van de organisatie. Deze locatie 
op de muziektent aldaar verdiende beter. Vele orkesten speelden daar in een prachtige ambiance een concert, 
ook UDI.  
 

25 augustus gezamenlijk optreden op het molenveld voor de Braderie op de Evenementen dag die 
georganiseerd wordt door de Ondernemingsvereniging. UDI had de Burgemeester opgehaald thuis bij de 
dienstwoning aan de Koninginnelaan in deze oude auto. Wie herinnert zich niet deze dagen met b.v. het 
Paalzitten in de Rembrandsingel en het droog aan de overkant komen via een touw over dezelfde singel! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                        In de notulen van de bestuursvergadering van 20 september wordt    
                                                                        toestemming gevraagd om 2 dinsdag avonden te repeteren met een  
                                                                        collega van Bob Loggen namelijk de heer Johan van de Berg, jawel de  
                                                                        vader van huidig dirigent Ellen van de Berg. Bob kan helaas niet maar  
                                                                        zijn vervanger wel maar zo dicht op het jubileumconcert is een dirigent 
                                                                        wel gewenst. In deze vergadering lees ik ook dat er 330 kaarten weg  
                                                                        zijn, dus een volle Schans! Versmarkt Varekamp heeft 4 fruitmanden 
ter beschikking gesteld voor de jubilarissen waar dan ook een bedankbriefje naar toe wordt gestuurd. Jaap Mol 
zit ook Ondernemingsvereniging en in hetzelfde rijtje winkels op het Raadhuisplein als Varekamp en ik vermoed 
dat dat de link/lijntje van de fruitmanden daar vandaan komt. Hoe dan ook een mooi gebaar! 
 

6 oktober, jubileumconcert 85-jarig bestaan UDI, jubilarissen Leen Degeling, Cor van ’t Hof en Gerrit Quak 
kregen een speld voor 50 jaar lidmaatschap en Siem Qualm voor 40 jaar. De heer van Engelen spelde de heren 
de namens de FNF de bondsspelden op voor respectievelijk 40 en 50 jaar lidmaatschap. 
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Het concert werd door ruim 300 bezoekers beluisterd. Er is ook namens enkele kranten belangstelling voor UDI 
en zijn jubileum, concert en jubilarissen ik heb enkele koppen van kranten op deze pagina en de aandacht voor 
de jubilarissen en het jubileum. Ik kan er 4 pagina’s mee vullen maar volsta met het volgende; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Een stukje uit het verslag van Frans Gort; 
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Het jaar is nog niet om en de harmonie doet mee aan het door  
Volharding uit Oostvoorne georganiseerde VPR-concertfestival  
in ‘De Man’ op het dorpsplein 10 november. 
 

En of het nog niet genoeg is en natuurlijk in deze periode en wel  
op 24 november intocht halen Sint-Nicolaas nog in op Rozenburg. 
 

In het de opsomming van serenades die door UDI in 1984 werden  
gegeven en die ik ook in het jaarverslag vind zijn de volgende;  
13 april, serenade bij Hr. en Mw. Brouwer voor hun 50-jarige  
huwelijk. 16 mei werden de heer en mevrouw Meijer-Rietdijk voor hun 55-jarige huwelijksfeest met een 
serenade verrast. 25 mei waren Gerrit en Wil Bergwerff met hun 25-jarige huwelijk aan de beurt voor een 
Serenade. Gerrit is lid van de Polderjongens en slaat wel eens grote trom bij de harmonie als men de straat op 
gaat. 26 mei, Bob en Trudi Loggen zijn 12,5 jaar getrouwd en ook die krijgen in Giessenburg een serenade van 
de harmonie, een cadeau en bloemen. De reis naar Giesenburg werd per bus gemaakt. Bob had gerekend op 
het bestuur en met 85% van de leden was de verrassing groot te noemen!  
Op 6 juli werden de heer en mevrouw de Bruin voorzien van een serenade voor hun 50-jarig huwelijk. Dirk de 
Bruin zegt u misschien niets maar in die tijd zorgde hij zeker voor de helft van het oude papier wat we jaarlijks 
ophaalden en in de opslag container werd verzameld. Leen Quak was 25 jaar werkzaam bij Gebr. Romers en 
werd op 2 november verblijdt met een serenade door heel de vereniging wat hij zeer op prijs stelde.  
 

 

Slot woord: 
 

 
 

Misschien wel leuk om te zien hoe dit alles op papier komt. Ik heb de notulen boeken, rechts en vanaf 1974 
een 14 ordnermappen links op de foto vol met alles wat ik heb verzameld tot heden waar ik het verhaal vanaf 
1974 probeer in elkaar te zetten op de PC. Op de foto dus het beeld achter de schermen van deze UDI 
historie. 
Ik zie dat het 57 pagina’s zijn geworden, het hadden er wel 157 kunnen worden maar ik hoop dat jullie met 
deze pagina’s  toch weer een mooie indruk en inkijkje van deze top jaren van UDI hebben gekregen, op naar 
het 90 jarige bestaan! 
 

Met muzikale groet, 
 

Arie van der Meer 
 


